



Grout and Sealant Colors

Couleurs de coulis et d'étanchéité



The Water Cube, National Aquatics Centre, Beijing, China



Gaylord National Hotel and Convention Center, National Harbor, MD



Featuring LATICRETE® SpectraLOCK® PRO Grout*:
Avec LATICRETE® SpectraLOCK® PRO Grout*:

Maximum Stain Resistance
Résistance maximale aux taches

Color Consistency
Consistance de la couleur

Ease of Maintenance
Facilité d'entretien

Antimicrobial Protection
Protection antimicrobienne

Available in Selected Colors :
Disponible en couleurs sélectionnées:

For SPECTRALOCK® PRO Grout,

#44 bright white may appear less bright than swatch

Pour SPECTRALOCK® PRO Grout,

#44 blanc brillant peut sembler moins lumineux que l'échantillon

 SPECTRALOCK® PRO Grout

 PERMACOLOR® Select and
 PERMACOLOR® Grout[^]

 LATASIL™

 Premium Acrylic Caulk
 (Sanded & Unsanded)

 1500 Sanded Grout (1kg & 10 kg)

 1600 Unsanded Grout (1kg & 10 kg)

 2KIG LATAPOXY® 2000 IG

↑ 44 Bright White



↑ 18 Sauterne



↑ 85 Almond



↑ 03 Silk



↑ 23 Antique White



↑ 39 Mushroom



↑ 17 Marble Beige



↑ 40 Latte



↑ 61 Parchment



↑ 30 Sand Beige



↑ 92 Saltillo



↑ 46 Quarry Red      

↑ 43 Chocolate Truffle      

↑ 35 Mocha      

↑ 42 Platinum      

↑ 91 Slate Grey      

↑ 88 Silver Shadow      

↑ 89 Smoke Grey      

↑ 90 Light Pewter      

↑ 78 Sterling Silver      

↑ 24 Natural Grey       

↑ 45 Raven      

↑ 22 Midnight Black       

↑ 41 Kashmir      

↑ 51 Buff  

↑ 59 Espresso



↑ 81 Butter Cream



↑ 52 Toasted Almond



Grout and Sealant Coverages | Couvertures à coulis et scellants

Grout and Sealant Color Guidelines

Grout and sealant color samples are guides only. LATICRETE does not warrant color matching to this color chart or to any color guide produced. Actual shade and texture will depend on job site conditions, lighting, installation techniques and types of tile or stone used, and may vary from this grout color chart, grout color channel kits and grout color swatch on product packaging. Verify actual appearance and compatibility with a test area before installing. Blend grouts with different control numbers. Follow ANSI A108.10/Materials and Methods Standards Association (MMSA) Bulletin #9. No claims for color shade variations will be honored.

Guides de Couleurs Pour Coulis de Joint et Scellants

Les échantillons de couleur pour coulis de joints et scellants ne sont que des guides. LATICRETE ne garantit pas l'adaptation des couleurs à cette carte de couleurs ou à tout guide de couleur produit. L'ombre et la texture réelles dépendent des conditions du chantier, de l'éclairage, des techniques d'installation et des types de carreaux ou de pierres utilisées, et peuvent varier de ce tableau de couleurs du coulis, des kits de couleurs et de l'échantillon de couleur du coulis de joints sur l'emballage du produit. Vérifiez l'apparence et la compatibilité réelles avec une zone de test avant l'installation. Mélangez des joints avec différents numéros de contrôle. Suivez ANSI A108.10 / Bulletin de l'Association des normes sur les matériaux et les méthodes (MMSA) n° 9. Aucune réclamation pour les variations d'ombre de couleur ne sera respectée.

LATICRETE® SPECTRALOCK® PRO GROUT*

COVERAGE APPROXIMATE M² - Coverage per 6Kg unit / COUVERTURE APPROXIMATIVE M² - Couverture par unité de 6 Kg

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS			
	2 mm	3 mm	4 mm	5 mm
200 x 200 x 8 mm	18.80	12.60	9.50	7.70
300 x 300 x 8 mm	28.00	18.80	14.20	11.40
330 x 330 x 8 mm	30.80	20.60	15.50	12.50
400 x 400 x 9 mm	33.10	22.20	16.70	13.40
416 x 416 x 8 mm	38.80	25.90	19.50	15.70
450 x 450 x 10 mm	33.50	22.40	16.90	13.50
500 x 500 x 9 mm	41.40	27.70	20.80	16.70
600 x 600 x 9 mm	49.60	33.10	24.90	20.00
600 x 900 x 10 mm	53.50	35.80	26.90	21.50



LATICRETE® SpectraLOCK® PRO Grout* is the finest grout available, for both floors and walls. Offering unmatched stain resistance, color consistency, and durability, LATICRETE SpectraLOCK PRO Grout is easy to install and clean. Available in 27 vibrant colors, LATICRETE SpectraLOCK PRO Grout is GREENGUARD certified and contains antimicrobial protection.

LATICRETE® SpectraLOCK® PRO Grout* est le coulis de joint le plus fin disponible pour les sols et les murs. Offrant une résistance inégalée aux taches, la consistance des couleurs et la durabilité, LATICRETE SpectraLOCK PRO Grout est facile à installer et à nettoyer. Disponible en 27 couleurs vives, LATICRETE SpectraLOCK PRO Grout est certifié GREENGUARD et contient une protection antimicrobienne.

* United States Patent No.: 6881768 (and other Patents).

LATAPOXY® SP-100 COVERAGE APPROXIMATE M² - Coverage per 6Kg unit / COUVERTURE APPROXIMATIVE M² - Couverture par unité de 6 Kg

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS	
	4.5 mm	9 mm
106 x 106 x 7.5 mm	5.3	2.7
150 x 150 x 12 mm	6.2	3.1
300 x 300 x 9 mm	12.2	6.2



LATAPOXY® SP-100 is a 100% solids epoxy grout that never needs sealing. Exceeds ANSI A118.3. Available in #1 and #4 units.

LATAPOXY® SP-100 est un coulis de joint époxy 100% solide qui n'a jamais besoin d'étanchéité. Dépasse ANSI A118.3. Disponible en # 1 et # 4 unités.

LATICRETE® PermaColor® Grout[^] COVERAGE APPROXIMATE M² / COUVERTURE APPROXIMATIVE M²

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS			
	1.5 mm	3 mm	6 mm	9 mm
25 x 25 x 6 mm	9.00	4.60	2.47	1.70
50 x 50 x 6 mm	17.60	9.02	4.60	3.10
100 x 100 x 8 mm	26.90	13.71	7.16	4.90
200 x 200 x 9 mm	46.90	23.53	11.85	7.90
300 x 300 x 9 mm		35.20	17.60	11.80
400 x 400 x 9 mm		46.90	23.50	15.70
450 x 450 x 9 mm		51.50	28.20	18.90
600 x 600 x 9 mm		70.20	35.20	23.50

LATICRETE® PermaColor® Grout is the maximum performance cement grout. It provides consistent color, improved stain resistance, and antimicrobial protection. For joint widths of 1.5 mm – 12 mm. Available in 10 kg packages.

LATICRETE® PermaColor® Grout est un coulis joint de ciment pour une performance maximale. Il fournit une couleur uniforme, une meilleure résistance aux taches et une protection antimicrobienne. Pour des largeurs de joints de 1,5 mm à 12 mm. Disponible en sacs de 10 kg.

[^]United States Invention Patent No.: 6784229 (and other Patents)

LATICRETE® PermaColor® Select* COVERAGE APPROXIMATE M² / COUVERTURE APPROXIMATIVE M²

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS			
	1.5 mm	3 mm	6 mm	9 mm
25 x 25 x 6 mm	10.2	5.40	2.80	2.00
50 x 50 x 6 mm	20.0	10.20	5.40	3.60
100 x 100 x 8 mm	30.4	15.60	8.20	5.60
200 x 200 x 9 mm	53.0	26.6	13.4	9.00
300 x 300 x 9 mm		39.8	20.0	13.40
400 x 400 x 9 mm		53.0	26.6	17.80
450 x 450 x 9 mm		58.2	32.0	21.40
600 x 600 x 9 mm		79.4	39.8	26.60

PERMACOLOR® SELECT

LATICRETE® PermaColor® Select* A high-performance, cement-based grout designed for use with PERMACOLOR® Select Color Kit. Finished grout is equipped with STONETECH® Sealer Technology[†] and does not require sealing. Available in 11.3 kg

LATICRETE® PermaColor® Select Une base de coulis de ciment de haute performance conçue pour être utilisée avec la trousse de couleurs PERMACOLOR® Select. Le coulis terminé est équipé avec la technologie STONETECH® SEALER et ne nécessite donc pas de scellement. Disponible en sacs de 11.3 kg.

[†]See Data Sheet for full details on cleaning and stain resistance information.
[†]Voir Fiche de Données de 281.0 pour plus de détails
 United States Invention Patent No.: 6,784,229 (and other Patents)

LATICRETE® 1500 SANDED GROUT COVERAGE APPROXIMATE M² / COUVERTURE APPROXIMATIVE M²

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS			
	3 mm	4 mm	5 mm	6 mm
100 x 100 x 8 mm	15.00	11.80	9.60	8.00
200 x 200 x 8 mm	26.90	20.26	16.37	13.71
330 x 330 x 8 mm	43.98	33.10	26.63	22.30
450 x 450 x 8 mm	47.79	35.92	28.85	24.16

LATICRETE® 1500 Sanded Grout is designed to be mixed with LATICRETE® 1776 Grout Enhancer or water for a dense, durable grout joint between 1.5 mm and 9 mm. Available in 10 kg and 1 kg packages.

LATICRETE® 1500 Sanded Grout Le coulis de joints sablé est conçu pour être mélangé avec LATICRETE 1776 qui renforce le coulis de joint ou mélange avec de l'eau pour donner un joint d'étanchéité dense et durable entre 1,5 mm et 9 mm. Disponible en sacs de 10 kg et 1 kg

LATICRETE® 1600 UNSANDED GROUT COVERAGE APPROXIMATE M² / COUVERTURE APPROXIMATIVE M²

TILE SIZE / TAILLE DES CARREAUX	JOINT WIDTH / LARGEUR DES COULIS JOINTS	
	2 mm	3 mm
200 x 200 x 8 mm	54.57	36.56
330 x 330 x 8 mm	89.47	59.83
450 x 450 x 8 mm	97.23	65.10
600 x 300 x 9 mm	96.12	63.54

LATICRETE® 1600 Unsanded Grout is designed to be mixed with LATICRETE® 1776 Grout Enhancer or water for a dense, durable grout joint 3 mm or less. Available in 10 kg packages and 1 kg packages.

LATICRETE® 1600 Unsanded Grout (Le coulis de joints sans sable) est conçu pour être mélangé avec LATICRETE 1776 qui renforce le coulis de joint ou mélange avec de l'eau pour donner un joint d'étanchéité dense et durable de inférieur ou égal à 3 mm, Disponible en sacs de 10 kg et 1 kg

LATAPOXY® 2000 Industrial Grout is a highly chemical resistant epoxy grout. Exceeds ANSI A118.5 and A118.3 Standards. Available in #2 and #4 units. For coverage information see package.

LATAPOXY® 2000 Industrial Grout est un coulis de joint époxy hautement résistant aux produits chimiques. Dépasse les normes ANSI A118.5 et A118.3. Disponible en #2 et #4 unités. Pour obtenir des informations sur la couverture, voir le seau.

LATICRETE® Latasil™ is available in 27 lifestyle colors and clear. Approximate coverage per cartridge is 3.35 linear meters per 9 mm x 9 mm joint; 7.62 linear meters per 6 mm x 6 mm joint.

LATICRETE Latasil™ est disponible en 27 couleurs. La couverture approximative par cartouche est de 3,35 mètres linéaires par joint de 9 mm x 9 mm; 7,62 mètres linéaires par joint de 6 mm x 6 mm.

LATICRETE® Premium Acrylic Caulk is available in 27 colors, sanded and unsanded versions. Approximate coverage per cartridge is 7.62 linear meters per 6 mm x 6 mm joint.

LATICRETE® Premium Acrylic Caulk est disponible dans 27 couleurs, les versions poncées et non poncées. La couverture approximative par cartouche est de 7,62 mètres linéaires par joint de 6 mm x 6 mm.

PERMACOLOR® SELECT IS AN ADVANCED HIGH PERFORMANCE CEMENT GROUT



The Grout Game Has Changed!

PERMACOLOR Select is an advanced high performance cement grout that offers the industry's first dispersible dry pigment solution.



NOTE: LATICRETE® SpectraLOCK® PRO Grout* Part 'C' filler powder required and sold separately



Globally Proven
Construction Solutions

LATICRETE Middle East LLC.

Sales Office : P.O. Box 47969 | Dubai | United Arab Emirates.

Tel.: +971.4.452.8688 | Fax: +971.4.452.7384

Factory: P.O. Box. 86028 | Ras Al Khaimah | United Arab Emirates.

Tel: +971.7.244.6396 | Fax: +971.7.244.5915

E-mail: enquiry@laticrete.me | www.laticrete.me

LATICRETE International, Inc.

One LATICRETE Park North Bethany, CT 06524-3423 USA. 1.800.243.4788, +1.203.393.0010 | www.laticrete.com



©2017 LATICRETE International, Inc. All trademarks shown are the intellectual properties of their respective owners.
Kevlar - United States Patent No.: 6,784,229 B2 (and other Patents).

For more detailed information about the products, Please see product data sheets.